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D E L I V E R I N G  A W A R D - W I N N I N G
C O N T E N T  T O  T H E  W O R L D

与世界分享优质内容

Episode: 	 8 x 30 minutes
Producer: 	 Beach House Pictures
Distributor: 	Mediacorp

Language: English

CHILLI HUNTER
From Szechuan Chilli chicken stir fries to tongue-torching Singaporean hot pots, this series follow world-
traveler and gastronomic daredevil Tyson Mayr as he travels across Asia in search of the region’s most 
devilishly spicy dishes. Together with Denise Tan, the pair will pit against each other using their charm and 
wit to find the spiciest dishes in town, can they conquer the ultimate fiery challenge? Who will come up on 
top? The cities of challenge include Singapore, Kuala Lumpur, Jakarta, Bangkok, Manila, Chengdu, Seoul  
and Tokyo.

Hosts: Tyson Mayr, Denise Tan 

从四川麻辣鸡到辣到烫舌的麻辣香锅，这个美食系列将会跟随着美食家 Tyson Mayr 的脚步，让他带我们到亚洲

各地寻找当地最火辣的美食！Tyson Mayr 与 Denise Tan 携手主持这部美食节目，搭档两人也会互相对比，以他

们的智慧与魅力打听出火辣的美味佳肴。可是他们可否成功克服这项挑战？谁会脱颖而出，成为这系列的赢家

呢？节目将走遍新加坡、吉隆坡、雅加达、曼谷、马尼拉、成都、首尔以及东京。

主持人：Tyson Mayr, Denise Tan
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